
 

 

Jeg vil godt stille op til Kredsbestyrelsen, da jeg finder det faglige arbejde enormt spændende. Det 

jeg særligt finder vigtigt i disse år, er at arbejde med at forbedre løn, arbejdsvilkår og det psykiske 

arbejdsmiljø, for derigennem, at kunne sikre os, at kunne tiltrække nye kolleger og fastholde gode 

medarbejdere i fremtiden, som er en af de helt store udfordringer vi står overfor, både nu og i den 

kommende tid. 

Derudover synes jeg det er spændende at få muligheden for at være med til de nye forhandlinger, 

herunder om den nye lønstruktur og være med til at sætte mit præg på fremtidens arbejdsvilkår for 

socialpædagoger.  

Jeg er uddannet fra Skovtofte Socialpædagogisk seminarium i 1993. Jeg har siden arbejdet i 

Københavns Kommunes bofællesskaber i ca. 10 år, hvor jeg i et par år var tillidsrepræsentant. 

Siden har jeg de sidste ca. 20 år arbejdet i Halsnæs Kommunes botilbud for borgere med særlige 

behov. I dag kaldet Center for Botilbud og Beskæftigelse. 

Jeg har tidligere taget tillidsrepræsentantuddannelsen på LO-højskolen. 

Privat er jeg gift og har en voksen datter og to børnebørn, som jeg holder af at bruge tid med. 

Derudover bruger jeg også store dele af min fritid på at dyrke forskellige typer af motion, særligt 

cykling.  

Knud Petersen  


